
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 Αθήνα, 21/03/2024 

 

Του:  Παύλου Σαράκη, Βουλευτή Επικρατείας 
  

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  

ΘΕΜΑ:  «Καθυστερήσεις στην διεκπεραίωση αιτημάτων απόσπασης και διάθεσης 

υπαλλήλων προς υποστήριξη του έργου των Βουλευτών» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με τις διατάξεις της Π.Υ.Σ. 19/8-2-1990 (Α’ 16), που κυρώθηκε με το άρθρο 6 του 

Ν. 1878/1990 (Α’ 33) και αντικαταστάθηκε με τις διατάξεις του άρθρου 35 παρ. 8α του Ν. 

3274/2004 (Α’ 195), των άρθρων 2 και 3 του Ν. 1895/1990 (Α’ 116), όπως τροποποιήθηκαν 

με το άρθρο 39 του Ν. 1968/1991 (Α’ 150) και συμπληρώθηκαν με τις διατάξεις του άρθρου 

20 παρ. 6 του Ν. 2386/1996 (Α’ 43), του άρθρου 32 του Ν. 2190/1994 (Α’ 28) και του 

άρθρου 74 του Ν. 2910/2001, προβλέπεται η απόσπαση και διάθεση τριών (3) υπαλλήλων 

στα πολιτικά γραφεία των Βουλευτών, για τη γραμματειακή υποστήριξη του 

κοινοβουλευτικού τους έργου. Παρά τις προβλέψεις των ως άνω διατάξεων, που τυγχάνουν 

καίριας σημασίας για την εύρυθμη και αποτελεσματική άσκηση των καθηκόντων των 

Βουλευτών, και ενώ έχω υποβάλει, ήδη από τον Νοέμβριο του έτους 2023, τις υπ’ αρ. 

Πρωτ.: ΔΙΔΚ/Φ.44.1/19144/23-11-2023 και ΔΙΔΚ/Φ.44.1/20346/11-12-2023 αιτήσεις μου 

(μέσω του Υπουργείου Εσωτερικών, Γενική Διεύθυνση Οικονομικών και Διοικητικών 

Υπηρεσιών, Διεύθυνση Διοικητικών Υπηρεσιών, Τμήμα Συλλογικών Οργάνων και 

Υπηρεσιακών Μεταβολών Ειδικής Νομοθεσίας) περί απόσπασης και διάθεσης στο πολιτικό 

μου γραφείο, για τη γραμματειακή υποστήριξη του κοινοβουλευτικού μου έργου, των 

υπαλλήλων αρμοδιότητας του Υπουργείου Σας, Χ.Γ. και Ε.Δ. αντιστοίχως, παρατηρείται 

αδικαιολόγητη καθυστέρηση από πλευράς του Υπουργείου Σας στην διεκπεραίωση των εν 

λόγω αιτημάτων. Περαιτέρω, στα αλλεπάλληλα ερωτήματα της ως άνω αρμόδιας υπηρεσίας 

του Υπουργείου Εσωτερικών σχετικά με την πορεία των εν λόγω αιτήσεών μου, ουδεμία 

απάντηση έχει δοθεί από το Υπουργείο Σας. Παράλληλα, πληροφορούμαι ότι τα αιτήματα 

έτερων Βουλευτών, άλλων κοινοβουλευτικών ομάδων, για απόσπαση και διάθεση 

υπαλλήλων αρμοδιότητας του Υπουργείου Σας, διεκπεραιώνονται τάχιστα. Είναι δεδομένο 

ότι τα Υπουργεία και οι αρμόδιες υπηρεσίες τους δεν μπορεί να λειτουργούν με δύο μέτρα 

και δύο σταθμά, ιδίως όσον αφορά θεσμικού χαρακτήρα ζητήματα. 

 

 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3878

Ημερομ. Κατάθεσης:

21/3/2024



 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός :  
 

1. Για ποιον λόγο έχει καθυστερήσει σφόδρα η διεκπεραίωση των υπ’ αρ. Πρωτ.: 

ΔΙΔΚ/Φ.44.1/19144/23-11-2023 και ΔΙΔΚ/Φ.44.1/20346/11-12-2023 αιτήσεών μου (μέσω 

του Υπουργείου Εσωτερικών, Γενική Διεύθυνση Οικονομικών και Διοικητικών Υπηρεσιών, 

Διεύθυνση Διοικητικών Υπηρεσιών, Τμήμα Συλλογικών Οργάνων και Υπηρεσιακών 

Μεταβολών Ειδικής Νομοθεσίας) περί απόσπασης και διάθεσης στο πολιτικό μου γραφείο, 

για τη γραμματειακή υποστήριξη του κοινοβουλευτικού μου έργου, των υπαλλήλων 

αρμοδιότητας του Υπουργείου Σας, Χ.Γ. και Ε.Δ. αντιστοίχως. 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

 

 

 

ΠΑΥΛΟΣ ΣΑΡΑΚΗΣ 

 

 

 




